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Protokół Nr XV/2012 

z sesji Rady Gminy śołynia w dniu 16 sierpnia 2012 r. 
 

Sesja Rady Gminy śołynia odbyła się 16 sierpnia 2012 r. Posiedzenie rozpoczęło się  
o godz. 1000. Uczestniczyło w nim 14 radnych (nieobecna była radna Lidia Kulpa), czterech 
sołtysów, wójt gminy, zastępca wójta, sekretarz gminy, skarbnik gminy oraz 9 kierowników 
jednostek organizacyjnych gminy. 

 
Ad. 1 Przewodnicząca rady gminy Stanisława Czech powitała zebranych, stwierdziła 

kworum, następnie przedstawiła porządek posiedzenia: 
 
1. Otwarcie, wolne wnioski. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia przez Gminę śołynia pomocy finansowej  
dla Powiatu Łańcuckiego, 
b) zatwierdzenia realizacji projektu pn. „Indywidualizacja nauczania w edukacji 
wczesnoszkolnej w Gminie śołynia” współfinansowanego z Europejskiego Funduszu 
Społecznego, 
c) zmiany Regulaminu przyznawania Stypendium Naukowego Rady Gminy śołynia, 
d) dzierŜawy części nieruchomości mienia komunalnego, 
e) ustanowienia słuŜebności na nieruchomości mienia komunalnego, 
f) dzierŜawy części nieruchomości mienia komunalnego, 
g) wyraŜenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy śołynia. 
5. Sprawy róŜne. 

 
Radni jednogłośnie zatwierdzili przedstawiony porządek posiedzenia. W tym punkcie 

sesji nie zgłosili wniosków. 
 
Ad. 2 Protokół z poprzedniej sesji rada przyjęła jednogłośnie. 
 
Ad. 3 Radni zmienili sposób przekazania dotacji przez gminę dla Państwowej StraŜy 

PoŜarnej w Łańcucie. Decyzja o przekazaniu 5 tys. zł na przygotowanie i wyremontowanie 
pomieszczeń Powiatowego Punktu Przeglądu i Konserwacji Sprzętu Ochrony Dróg 
Oddechowych wykorzystywanego przez straŜaków, zapadła juŜ na poprzedniej sesji. Teraz do 
tematu powrócono z powodów proceduralnych. Jak powiedział wójt gminy Andrzej Benedyk 
okazało się, Ŝe lepiej będzie przekazać dofinansowanie z pominięciem powiatu, bezpośrednio 
na konto funduszu wsparcia straŜy.  

Uchwała nr XV/109/12 zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia przez Gminę śołynia 
pomocy finansowej dla Powiatu Łańcuckiego została przyjęta jednogłośnie, 14 radnych 
głosowało za jej przyjęciem. 

 
Projekt kolejnej uchwały wprowadził Artur Gerersdorf, dyrektor Gminnego Zespołu 

Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w śołyni. Powiedział, Ŝe chodzi o zatwierdzenie 
realizacji projektu, na który gmina pozyskała 160 tys. zł dotacji z Europejskiego Funduszu 
Społecznego. Projekt realizowany będzie w szkołach podstawowych prowadzonych przez 
gminę, w klasach od I do III. Dotacja zostanie przeznaczona na zakup nowoczesnych tablic i 
projektorów multimedialnych oraz innych, drobnych pomocy naukowych. Projekt obejmuje 
równieŜ zajęcia dodatkowe, które zostaną przeprowadzone przez nauczycieli w ramach 
obowiązkowych tzw. godzin kartowych. 
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Uchwała nr XV/110/12 zatwierdzenia realizacji projektu pn. „Indywidualizacja nauczania  
w edukacji wczesnoszkolnej w Gminie śołynia” współfinansowanego z Europejskiego 
Funduszu Społecznego została przyjęta jednogłośnie, 14 radnych głosowało za jej przyjęciem. 

 
Projekt uchwały w sprawie zmiany regulaminu przyznawania stypendiów uczniom 

Ŝołyńskiego zespołu szkół omówił dyrektor tej placówki Stanisław Panek. Projekt 
przewidywał zwiększenie ogólnej liczby stypendiów oraz zwiększenie ilości stypendiów w 
liceum, kosztem gimnazjum. Jak powiedział dyrektor program stypendialny ma wzmocnić 
Ŝołyńskie liceum, do którego niekoniecznie przychodzą uczniowie po zakończeniu 
Ŝołyńskiego gimnazjum. Stypendia to równieŜ promocja liceum i pobudzenie rywalizacji 
między uczniami, co wpływa na lepsze wyniki nauczania.  

Wiceprzewodniczący rady Tadeusz Urban zapytał jakie środki gmina przeznacza na 
stypendia. Wójt odpowiedział, Ŝe dotąd rocznie była to kwota 17 tys. zł. Powiedział, Ŝe jeśli 
propozycja zmiany regulaminu zostanie zaakceptowana, zwiększy się ona o 5 tys. zł. 

Uchwała nr XV/111/12 zmiany Regulaminu przyznawania Stypendium Naukowego 
Rady Gminy śołynia została przyjęta jednogłośnie, 14 radnych głosowało za jej przyjęciem. 

 
Następnie wójt przedstawił projekty uchwał związane z gospodarowaniem mieniem 

gminy. Wyjaśnił, Ŝe projekty są odpowiedzią na wnioski, które wpłynęły od mieszkańców 
gminy. Dwa projekty dotyczyły wydzierŜawienia nieruchomości, jeden - sprzedaŜy i kolejny - 
udzielenia słuŜebności gruntowej. Lokalizację działek zaprezentowano radnym  
z wykorzystaniem rzutnika multimedialnego. 

 
Uchwała nr XV/112/12 dzierŜawy części nieruchomości mienia komunalnego została 

przyjęta jednogłośnie, 14 radnych głosowało za jej przyjęciem. 
 
Uchwała nr XV/113/12 ustanowienia słuŜebności na nieruchomości mienia komunalnego 

została przyjęta jednogłośnie, 14 radnych głosowało za jej przyjęciem. 
 
Uchwała nr XV/114/12 dzierŜawy części nieruchomości mienia komunalnego została 

przyjęta jednogłośnie, 14 radnych głosowało za jej przyjęciem. 
 
Uchwała nr XV/115/12 wyraŜenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy śołynia została przyjęta jednogłośnie, 14 radnych głosowało za jej przyjęciem. 
 
Ad. 5 W punkcie spraw róŜnych wójt przedstawił informacje o bieŜącej działalności 

inwestycyjnej gminy. Powiedział, Ŝe we wrześniu br. powinna zakończyć się budowa 
kanalizacji sanitarnej w Smolarzynach. Przypomniał, Ŝe budowę boiska wielofunkcyjnego 
„Orlik 2012” podzielono na 2 etapy. Gmina wybrała juŜ wykonawcę I etapu zadania, firmę 
Eurokort z Radomia, która zaoferowała najniŜszą cenę tj. 706 tys. zł, za wykonanie 
nawierzchni boisk i ich ogrodzenie. Wójt mówił równieŜ o wyłonieniu wykonawcy placu 
zabaw w Brzózie Stadnickiej, który ma zostać oddany do uŜytku z końcem sierpnia br. 
Przetarg wygrała firma APIS z Jarosławia. Koszt wykonania placu to blisko 160 tys. zł. Wójt 
przedstawił równieŜ sprawę budowy kanalizacji sanitarnej dla Zakącia. Powiedział, Ŝe po 
przetargu zadanie kosztować będzie więcej niŜ zaplanowano w budŜecie. Najtańszy oferent – 
Zakład Komunalny w śołyni – zaoferował wykonanie tego zadania za 586 tys. zł. 

 
Wójt omówił równieŜ stan prac nad zmianą studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy. Powiedział, Ŝe od zainteresowanych wpłynęło 
około 80 wniosków o zmianę studium. Postulaty wnioskodawców zostały przeniesione na 
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mapę. Wójt poprosił, aby osoby powołane przez radę gminy w skład komisji doraźnej, do 
załatwienia sprawy studium, po sesji zebrały się na pierwszym posiedzeniu. 

 
Następnie Helena Młynek, dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w śołyni, przedstawiła 

inicjatywę utworzenia w śołyni klubu seniora. Powiedziała, Ŝe biblioteka od 2011 r. 
uczestniczy w programie rozwoju bibliotek, w ramach którego zastanawiano się nad 
potrzebami lokalnej społeczności. Stwierdzono, aby wyjść naprzeciw potrzebom seniorów, 
dla których oferta kulturalna jest raczej skromna. Dyrektor zapytała zgromadzonych co myślą 
o pomyśle utworzenia klubu oraz o moŜliwości przekazania na jego siedzibę budynku po 
przedszkolu w centrum śołyni. Wójt stwierdził, Ŝe jest to dobra inicjatywa, ale 
przystosowanie i utrzymanie lokalu zapewne wymagać będzie funduszy. Stwierdził, Ŝe jeŜeli 
rada wyrazi zgodę, moŜna przygotować koncepcję przystosowania budynku do potrzeb klubu. 
Jeśli okaŜe się, Ŝe remont nie wymaga znaczących nakładów będzie moŜna rozwaŜać jego 
wykonanie. Powiedział, Ŝe równie dobrze moŜna pomyśleć o zorganizowaniu odpowiedniego 
pomieszczenia w suterenie urzędu gminy. Sołtys śołyni Ryszard Mach powiedział, Ŝe jest w 
komitecie załoŜycielskim klubu. Stwierdził, Ŝe wystarczy trochę farby, a krzesła moŜna 
poŜyczyć z GOK. Jego zdaniem uruchomienie klubu w budynku po przedszkolu nie wymaga 
wielkich nakładów. Przewodnicząca rady gminy Stanisława Czech zapytała czy klub nie 
mógłby funkcjonować w salach GOKu, gdzie juŜ jest odpowiednie wyposaŜenie. 
Wiceprzewodniczący rady Tadeusz Urban stwierdził, Ŝe klub seniora to dobry pomysł. Dodał, 
Ŝe w kontekście finansów moŜna rozwaŜyć utworzenie siedziby klubu w piwnicach urzędu 
gminy. Powiedział, Ŝe taka lokalizacja nie jest Ŝadną ujmą, gdyŜ w piwnicach bardzo często 
lokalizuje się ciekawe inicjatywy, tu podał przykład pubów. Wójt, w kontekście 
przeprowadzonej dyskusji, stwierdził, Ŝe działalność klubu seniora moŜna rozpocząć w 
oparciu o bazę funkcjonujących placówek: biblioteki, GOK, urzędu gminy. Powiedział, Ŝe 
jeśli działalność dobrze się rozwinie, będzie moŜna myśleć o szukaniu dla klubu specjalnego 
lokum. 

 
Radny Stanisław Wróbel wnioskował, aby Miejskiemu Zakładowi Komunalnemu  

w LeŜajsku przypomnieć przed zimą o przeprowadzeniu akcji mycia pojemników na śmieci. 
Radna Anna Śliwa powiedziała, Ŝe firma przeprowadza mycie tylko pojemników 
plastikowych, poniewaŜ sprzęt nie jest przystosowany do mycia kubłów stalowych. Wójt 
powiedział, Ŝe prowadził w tej sprawie rozmowy z prezesem MZK i były deklaracje, jednak z 
tego co mu wiadomo mycia nie wykonano. Dodał, Ŝe kaŜdy z klientów MZK ma z firmą 
umowę, na podstawie której moŜe indywidualnie Ŝądać umycia pojemników. 

 
Radny Jan Hałas zapytał co dzieje się w kwestii budowy chodnika w Brzózie Stadnickiej. 

Zastępca wójta Tadeusz GiŜa odpowiedział, Ŝe powiat wyłonił juŜ wykonawcę. Zakres prac 
obejmuje około 200 mb. Wiceprzewodniczący Tadeusz Urban powiedział, Ŝe z tego co mu 
wiadomo chodnik ma zostać wybudowany tylko do kapliczki przed filią GOK. Stwierdził, Ŝe 
w tym etapie dobrze byłoby podciągnąć go nieco dalej, do budynku GOK. Dodał, Ŝe przed 
połoŜeniem chodnika naleŜałoby przebudować awaryjny syfon kanalizacji sanitarnej, 
znajdujący się naprzeciwko drogi prowadzącej do szkoły, tak aby po połoŜeniu chodnika nie 
trzeba było zaraz go rozbierać. Wójt powiedział, Ŝe w sprawie przebudowy syfonu zwróci się 
do zakładu komunalnego. 

 
Radna Anna Śliwa zapytała kiedy rozpocznie się budowa chodnika przy ul.Smolarskiej. 

Zastępca wójta odpowiedział, Ŝe prace ruszą w przyszłym tygodniu, a ich zakończenie 
planowane jest na wrzesień. 

 



4 
 

Radny Jan Dąbek zapytał czy w tym roku planowane są jeszcze jakieś prace przy drodze 
Zakościelnej. Stwierdził, Ŝe teren, gdzie z myślą o parkingu połoŜono kolektor naleŜałoby 
jeszcze utwardzić. Zastępca wójta odpowiedział, Ŝe na ten rok to juŜ wszystkie prace w tym 
miejscu. Resztę moŜna planować w budŜecie przyszłego roku. 

 
Przewodnicząca rady złoŜyła wniosek, aby uporządkować i doprowadzić do uŜytku rów 

przy ul.Białobrzeskiej, na odcinku koło posesji p. Kostyńskiej. 
 
Na tym posiedzenie zakończono. Przewodnicząca rady podziękowała zebranym za udział 

w sesji. 
 

Sporządził: 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 


